coses concretes, són de fons; en altres, no, en altres podríem coincidir plenament. En el que li dia de l'estabilització del consum, evidentment, vostés tenen un plantejament, nosaltres en tenim un altre. I li ratifico les xifres que li he donat. Si li pareixen bé, bé; i si no li pareixen bé, són estes, són estes.

Per tant, no me parle de falta de coherència. Nosaltres, quan portem a terme un programa, quan estos resultats es poden fer públics –i de fet són públics, no me'ls acabo d'inventar, evidentment, en estos moments–, arriben a tota la societat.

Vosté avui ha fet una aposta molt decidida per l'energia solar, i em sembla molt bé, i li he dit al principi que no teníem res en contra, sinó tot el contrari. Li he demostrat com també s'aposta obertament des del govern de la Generalitat. Però este suport d'Esquerra Unida-Entesa a l'energia solar, a les energies renovables, especialment en una molt concreta, com és l'energia eòlica, sembla una espècie de suport més retòric que altra cosa en algunes ocasions. Vosté en la moció també fa referència a l'energia eòlica, inclús mos demana el canvi i la modificació del pla eòlic que actualment està en vigor.

Diuen que donen suport a tota una sèrie d'energies renovables, als parcs eòlics. I a mi em sorprén, perquè, almenys en les meues comarques, les comarques del nord de Castelló, s'oposen constantment al desenrotllament de la planificació que porta a terme la Generalitat, una planificació que ordena precisament la instal·lació de parcs eòlics, concentrant-los en uns pocs llocs de la comunitat, on després de molts anàlisi, s'ha arribat, i després d'analitzar moltes alternatives possibles, s'ha arribat a vore que són més els avantatges que els inconvenient. Jo li diria que avui per avui en este esforç que es fa per part de la Generalitat per cobrir en energies renovables la quarta part de tota la demanda elèctrica, i se fa d'una manera controlada i ordenada, avui per avui ja és un esforç que caldria que vostés li donessen almenys... que saberen assimilar-lo.

I ja per a finalitzar, remarcar-li que jo li podria estar donant xifres, podria agafar les estadístiques, les xifres que des de la conselleria se'ns han facilitat, però a mi me sembla que a vosté li dóna igual, li dóna igual que se li demostren les mesures, que se li demostren les accions que estan portant-se a terme, tant per a promoure l'eficiència energètica, les mesures que s'han portat a terme, que donen com a resultat positiu este augment de la competitivitat econòmica, que a vosté sembla que és el que més li preocupa... El que està clar és que per a vostés sembla que tot el que fa la conselleria o tot el que fa la Generalitat tot els sembla malament. Sembla com si estiguessen instal·lats en una plataforma del no permanent.

Mire, vulga o no vulga reconéixer-ho, la Generalitat avui per avui ja té en marxa una ambiciosa política energètica, que està combinant tant la necessitat d'atendre les demandes, que a vosté sembla que no li preocupen, com també de generar el desenrotllament econòmic i social de la nostra comunitat. Este és el nostre compromís, i ahí residix esta aposta decidida, encara que vosté no vulga reconéixer-ho, per les energies renovables, que són més netes. També fomentem l'estalvi i l'eficiència energètica. Això és una realitat avui, i no com sempre el de vostés, que se queda simplement en les seues paraules.

Moltes gràcies.

## Declaració institucional sobre la consideració del 25 d'octubre com a dia d'Internet

## El senyor president:

Muchas gracias, señor Castejón.

Ahora procedemos a la votación de la moción. Señores, vayan ocupando sus escaños. (*Pausa*) Comienza la votación. Resultado de la votación: votos a favor, 6; en contra, 43; abstenciones, 23.

Vamos a proceder a continuación a leer la declaración institucional que han consensuado los grupos y que hace referencia a la celebración del día de hoy del día de Internet. (*Remors*) El 25 de octubre de 2005. A la consideración del 25 de octubre como día de Internet. La declaración institucional dice:

"Les Corts Valencianes, en la primera celebración del día de Internet, el 25 de octubre de 2005, manifiestan, de acuerdo con los principios expresados en la cumbre mundial sobre la sociedad de la información de Ginebra en el 2003, su deseo y compromiso comunes de construir una sociedad de la información centrada en la persona, integradora y orientada al desarrollo, en que todos puedan crear, consultar, utilizar y compartir la información y el conocimiento, para que las personas, las comunidades y los pueblos puedan emplear plenamente sus posibilidades en la promoción de su desarrollo sostenible y en la mejora de su calidad de vida, sobre la base de los propósitos y principios de la Carta de las Naciones Unidas y respetando plenamente y defendiendo la Declaración Universal de los Derechos Humanos.

Igualmente, les Corts Valencianes propugnan avanzar en la utilización de nuestra lengua autóctona en la red informática, que reconocen que la educación, el conocimiento, la información y la comunicación son esenciales para el progreso, la iniciativa y el bienestar de los seres humanos. Es más, las tecnologías de la información y las telecomunicaciones tienen inmensas repercusiones en prácticamente todos los aspectos de nuestras vidas. El rápido progresos de estas tecnologías brinda oportunidades sin precedentes para alcanzar niveles más elevados de desarrollo.

La capacidad de las TIC, tecnologías de la información y las telecomunicaciones, para reducir muchos obstáculos tradicionales, especialmente el tiempo y la distancia, posibilitan por primera vez en la historia el uso del potencial de estas tecnologías en beneficio de millones de personas en todo el mundo, incluidas las que integran y desarrollan su actividad en nuestros pueblos y ciudades. Están convencidas de que estamos entrando colectivamente en una nueva era que ofrece enormes posibilidades, la era de la sociedad de la información, y de una mayor comunicación humana. En esta sociedad incipiente es posible generar, intercambiar, compartir y comunicar información y conocimiento entre todas las redes de telecomunicaciones del mundo.

Les Corts Valencianes están dispuestas a proseguir nuestra búsqueda para garantizar que las oportunidades que ofrecen las TIC –como he dicho, tecnologías de la información y las telecomunicaciones – redunden en beneficio de todos nuestros ciudadanos. Y estamos de acuerdo en que para responder a tales desafíos, todas las partes interesadas debemos colaborar activamente para ampliar el acceso a la infraestructura y a las tecnologías, así como a la información y el conocimiento, fomentar la capacidad de la redes de telecomunicaciones, reforzar la confianza y la seguridad en la utilización de las TIC, crear un entorno propicio a todos niveles, desarrollar y ampliar las aplicaciones de las TIC, promoviendo y respetando la diversidad cultural.

Asimismo, declaran que estos son los principios fundamentales de la construcción de una sociedad de la información integradora y suscriben, al mismo tiempo, esta declaración institucional de principios para construir la sociedad de la información, para el mejor conocimiento de los ciudadanos.

Corts Valencianes, 20 de Octubre de 2005".

Supongo que lo comparten todos ustedes, puesto que han sido sus síndicos los que han venido a propiciar esta declaración institucional.

Y antes de que nos abandonen todos ustedes, encabezados por el señor Cholbi, que lógicamente *(remors)* tiene muchas responsabilidades, y yo entiendo, don José, su

inquietud, recuerdo a sus señorías, miembros de la Comisión de Economía, Presupuestos y Hacienda, que al finalizar la presente sesión plenaria se reunirá dicha comisión en la sala A de comisiones de la cámara.

Se levanta la sesión. (S'alça la sessió a les 13 hores i 45 minuts)